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Z a p i s n i k  
Sveta atletskih sodnikov Slovenije  

 
z rednega letnega sestanka v prostorih AZS, Letališka 33c, v Ljubljani dne 10. 1. 2025 ob 17. uri. 
 
 
Prisotni: 4 člani SOASS in še 17 predstavnikov zborov, skupaj 21 udeležencev iz 12 sodniških zborov: 

ZAS Ime in priimek 
Bled Matej Mencej 
Brežice - 
Celje Andrej Planinšek, Janko Cerjak 
Domžale Tomaž Jarc 
Ilirska Bistrica Gorazd Frank 
Kočevje Marija Jerbič 
Koper - 
Koroška - 
Kranj - 
Ljubljana Gojko Zalokar, Stanko Klemenčič, Gabrijel Ambrožič SO 
Maribor Igor Godec, Borut Podgornik 
Murska Sobota - 
Nova Gorica Marjan Perkman, Zmagoslav Krivec, Armin Makovec 
Novo mesto Klemen Matkovič SO, Andrej Kotnik SO 

Ptuj - 
Radovljica - 
Slovenska Bistrica Matic Mohorko 
Šentjernej - 
Šentjur - 
Tolmin Matej Gaberšček 
Velenje Andreja Oder Grabner, Anita Šturm Trupej, Damijan Selan SO 
Žalec - 
AS Poljane Maribor - 

 

 

 

 



Predsednik SOASS Klemen Matkovič je predlagal naslednji dnevni red: 

1. Uvod in pozdrav 
2. Izvolitev vodje sestanka in zapisnikarja 
3. Podelitev znakov za sojenja 
4. Podelitev priznanja častnemu članu 
5. Poročilo predsednika o delu SOASS v letu 2024 
6. Plan dela za leto 2025 
7. Poročila zborov o delu in problemih 
8. Razno 

Predlagan dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

K 1.  

Prisotne je pozdravil predsednik SOASS Klemen Matkovič. 
 

K 2.  

Za vodjo sestanka je bil določen Klemen Matkovič in za zapisnikarja Andrej Kotnik. 
 

K3.  

Srebrni plaketi za opravljenih 750 sojenj sta prejela: Borut Podgornik (Maribor) in Franc Koželj 
(Celje) 

Zlata znaka za opravljenih 500 sojenj sta prejela: Damijan Selan (Velenje) in Simon Karoli (Murska 
Sobota). 

Srebrne znake za opravljenih 300 sojenj so prejeli: Drago Boškič (Maribor), Alenka Karoli (Murska 
Sobota) in Miran Schneeberger (Celje), Dominik Češek (Velenje), Anita Šturm Trupej (Velenje), 
Silvana Koren (Maribor), Obrad Lazič (Celje), Štefan Fujs (Murska Sobota), Silva Kocbek (Murska 
Sobota), Andrej Kotnik (Novo mesto) in Blaž Vampl (AS Poljane Maribor). 

Bronaste znake za opravljenih 150 sojenj so prejeli: Jana Strahinič (Domžale), Palmira Ambrož 
(Celje), Tomaž Murovec (Nova Gorica), Lea Jeriček (Novo mesto), Iztok Dimitrijević (Celje), 
Bogdan Kragelj (Nova Gorica), Katja Kocjan (Novo mesto) in Simon Koron (Nova Gorica). 
 

K4.  

Stanku Klemenčiču je bilo podeljeno priznanje kot častnemu članu združenja atletskih sodnikov. 
 

K5.  

Poročilo o delu SO ASS v letu 2024 je podal Klemen Matkovič in je objavljeno v zborniku Atletski 
sodnik za leto 2024. 
 

K6.  

Plan dela v 2025 je podal Klemen Matkovič in je objavljen v zborniku Atletski sodnik za leto 2024. 

Gabrijel Ambrožič predlaga, da se določi rok, do kdaj je potrebno pripraviti vsaj osnutek prevoda 
atletskih pravil, da bo mogoče čim prej izdati tiskano verzijo. Poziva tudi, da se na upravni odbor AZS 
naslovi predlog za dviga cen prijavnin in s tem omogoči boljše plačilo sodnikov. Predlaga, da se mlade 
kakovostne sodnike spodbudi k pridobitvi mednarodnih sodniških rangov. 



Andrej Planinšek predlaga, da se vzpostavi sistem, preko katerega bi bili sodniki sproti obveščeni o 
spremembah pravil, pripravi pa naj se tudi povzetek sprememb pravil. 

Igor Godec predlaga, da se preko Zooma vsake toliko časa predstavi vse novosti v pravilih in ti filmi 
naj ostanejo na spletu, da jih je mogoče pogledati kadarkoli. 

Matej Mencej priporoča ogled predstavitev sodniških pravil na spletni strani World Athletics. 

 

K7. 

Nova Gorica (Marjan Perkman): 

Predvsem zaradi odhoda študentov na študij v Ljubljano imajo kronične težave s pomanjkanjem 
sodnikov. Na seznamu imajo veliko sodnikov, ki so neaktivni, zato jih bodo v svojih evidencah 
umaknili s seznama aktivnih sodnikov. 
 

Ljubljana (Gojko Zalokar): 

Čakajo na obnovo stadiona, zato se ukvarjajo s tem, kako v tem času zadržati sodnike. Šolska in 
manjša tekmovanja izvajajo na manjših atletskih objektih. Precej razmišljajo v smeri, kako z 
obnovitvenimi seminarji osvežiti znanje obstoječih sodnikov, želijo pa tudi spremeniti navado, da isti 
sodniki vedno sodijo na istih disciplinah – sodnike bi želeli delegirati na čim več različnih disciplin. 
 

Tolmin (Matej Gabršček): 

Vse poteka tako, kot je potrebno. 
 

Ilirska Bistrica (Gorazd Frank): 

Imajo zelo malo sodnikov in malo tekmovanj. Aktivni sodniki hodijo soditi na tekme v Novo Gorico 
in Koper. 
 

Maribor (Igor Godec): 

Sodniški zbor je bil zaradi izredno velikega števila tekem pod velikim pritiskom, zato se zahvaljuje 
sodnikom sosednjih zborov, da so pomagali uspešno izpeljati vsa tekmovanja. Glavna težava ni v 
pridobivanju novih sodnikov, izobrazijo jih veliko, temveč kako nato te sodnike obdržati. Morda so 
vzrok za njihovo neaktivnost nizke tarife za opravljena sojenja, poleg tega pa še težave z načinom 
izplačevanja. 
 

Velenje (Andreja Oder Grabner): 

V letu 2024 je aktivno sodelovalo veliko sodnikov, pridobili so 3 nove sodnike, 4 so napredovali v 
višji rang. Tečaj za sodnike v Velenju je bil zelo pozitivna izkušnja. Dobro sodelujejo s sosednjimi 
zbori. Se pa tudi oni ves čas srečujejo s pritožbami sodnikov zaradi premajhnih sodniških tarif. 
 

Kočevje (Marija Jerbič): 

Svojih tekmovanj nimajo, zato sodijo le v ostalih krajih po Sloveniji. Predvsem ob vikendih težko 
zberejo sodnike, ki so pripravljeni oditi na sojenja. 
 

Bled (po pooblastilu zbora Matej Mencej): 

Sodnikov je v treh gorenjskih zborih okoli 100, aktivnih pa zelo malo. Na tekmah so pomagali sodniki 
s cele Slovenije. Pogovarjajo se, da bi v operativnem smislu gorenjski zbori delovali združeno, da bi 
tako uspeli zbrati dovolj sodnikov za tekme v tem koncu Slovenije.  



Celje (Andrej Planinšek): 

S številom sodnikov niti ni večjih težav, še posebej, ker odlično sodelujejo s sosednjimi zbori. Najtežje 
je sodnike dobiti za šolske tekme med tednom. Imajo veliko starejših sodnikov, so pa v letu 2024 
pridobili nekaj novih sodnikov in nekaj je bilo napredovanj. 
 

Novo mesto (Andrej Kotnik): 

V zboru nimajo težav s pridobivanjem novih sodnikov, kljub temu pa morajo včasih še vedno prositi 
druge zbore za pomoč, ker je v Novem mestu zimska sezona dolga z zelo veliko tekem. Tudi sami 
poskušajo pomagati drugim zborom, če le lahko. 
 

Slovenska Bistrica (Matic Mohorko): 

Imajo kar nekaj tekmovanj. Udeležili so se tečaja za štarterje in tečaja za nove sodnike in napredovanja 
na Ptuju. Najlepše se zahvaljujejo ostalim sodniškim zborom za korektno in prijazno pomoč pri 
izvedbi tekem. Tudi sami poskušajo pomagati drugim zborom. Zahvaljujejo se tudi glavnim sodnikom 
in delegatom, s katerimi so imeli zelo dobre izkušnje. Želeli bi se udeležiti tečaja za sodnike za hojo. 

 

K8.  

Andrej Planinšek: 

Sprašuje, ali je na tekmovanjih sploh potrebno imeti ročne časomerilce. Kakovost izmerjenih časov 
je vprašljiva, še posebej pri starejših sodnikih. Ocenjuje, da bi bilo ročne časomerilce bolje nadomestiti 
z video snemanjem, ki omogoča določitev vrstnega reda in časovnih razlik med tekmovalci.  

Gabrijel Ambrožič: 

Na največjih tekmovanjih nimajo ročnih časomerilcev, ker imajo dva ločena sistema za avtomatsko 
merjenje časov. Na naših tekmah dvojnega sistema ne uporabljamo, zato moramo uporabljati ročno 
merjenje časov, ki po atletskih pravilih sodi med uradne sisteme merjenja časov. 
 

Andrej Planinšek: 

Sprašuje, ali je res, da imajo štarterji in sodniki za hojo poseben dodatek k sodniškim tarifam. 

Klemen Matkovič: 

S strani Strokovnega odbora ASS so bila podana priporočila za sodniške tarife, je pa zborom 
prepuščeno, da sami določajo višine tarif. V priporočilih pa niti za štarterje niti za sodnike za hojo 
niso bile predlagane drugačne tarife kot za ostale sodnike. 

 

Sestanek je bil zaključen ob 19.00 uri. 

 

 
Zapisal:        Strokovni odbor ASS 
Andrej Kotnik        Predsednik 

 Klemen Matkovič 

   


